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 " שלח "   רשת פ 

 מאיר: - סיון רהב   / איך אתה רואה את עצמך?  
 שש מילים בפרשה מגלות לנו סוד גדול:  

רוב המרגלים שנשלחים לארץ ישראל חוזרים אל העם במדבר מיואשים. לדבריהם אין טעם להמשיך במסע  
עֵינֵינוּ כַחֲגָבִים   הִי בְּ עֵינֵיהֶם".   - לישראל. תוך כדי דיבור על המפגש עם יושבי הארץ הם אומרים כך: "וַנְּ כֵן הָיִינוּ בְּ  וְּ

: ראינו את עצמנו כחגבים, ולכן ככה גם היינו בעיני התושבים. חשבנו שאנחנו קטנים וחלשים, חסרי  כלומר 
 ולכן ככה גם האנשים שפגשנו בארץ תפסו אותנו.    - ביטחון עצמי, חסרי סיכוי  

התפיסה העצמית שלנו היא הבסיס. היא מקרינה החוצה. אם נתפוס את עצמנו כבעלי ערך ומשמעות, אם נצא  
 ככה גם יסתכלו עלינו בחזרה.    - לם עם אופטימיות וחזון ואמונה  לעו 

 זה נכון מול הילדים, בעבודה, בחברה, וגם במישור הלאומי, כמדינה. 
 כדאי לחשוב: האם ואיפה אנחנו רואים את עצמנו כחגבים? 

 
 

 נר זיכרון 

 

 תשל"ה סיון  כ"ד -ז"ל  משה כץ
 

 תשס"א סיון  כ"ד -ז"ל  חנה כהנא
 

 תשט"ז סיון  כ"ה - ז"ל   דני גורן 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
 
 

 
 

 במעונם שהשמחה 
 טוב  - מזל 

 

 , הנכד.ן ולכל המשפחה להולדת הב לנורה ושמעון דיגורקר,  לאלישבע וגולן דיגורקר
 

  למשה ונעמי פורת ולכל המשפחה להולדת הנין, נכד לשלומית, בן לאשל ויערה.
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 #   2580וג מקוצר  חי   - מטלפון ביתי נייח    )מתוך הקיבוץ(   - שר"פ    מוקד 
 בנייד מכל מקום בארץ ובחו"ל.   073-2341234או לטל' 

 
 
 
 
 
 
 

 שבת    זמני         
  

  19:14  שבת  הדלקת נרות 
 

 19:34    שבת מנחה וקבלת  

 

 20:27   השבת צאת 
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ה כ ל ה ה ת  נ י  פ
 

   – ..."לא טעם מאומה אחרי הרגל"
 

 

'יזכור', אגע במספר נקודות   בהמשך לשיח ולדיון שהתקיים בראשית השבוע בנוגע לאמירת 
    הלכתיות בנושא זה, שלמדנו בערב זה: 

 

"יזכור"?  א. לתפילת  המקור  ולנדב   מהו  נשמות המתים  בעד  מנהג קהילות אשכנז להתפלל 

בעדם.   ביום   "יזכור"תפילת  צדקה  בשנה:  פעמים  ארבע  ונאמרת  קרוביהם.  על  היחידים  ידי  על  נאמרת 

ובשלוש הירושלמי    רגלים.ה  תהכיפורים  מופיע בתלמוד  ")ב"ק, א, ה(המקור למנהג  להזכיר את :  נוהגים  אנו 

 .)או"ח, תרכא, ו(  נפסק להלכה בשולחן ערוך גם  , וליהם צדקה"המתים ביום הכיפורים ולפסוק ע
 

הזכרת נשמות גם בשנה אומרים  כן  להלכה    אומר "יזכור" בתוך השנה הראשונה לאבילותו?  יחידהאם  ב.  

מלומר בשנה הראשונה יזכור והטעם היחיד   הראשונה ואפילו בשבוע הראשון לאבילות. אמנם היו שנמנעו

בתפילתם"   האחרים  גם  ויבלבלו  וצעקה  בבכי  יעוררו  "שלא  הוא:  כא(לכך  קלג,  ערוך,  שולחן  זאת, )קיצור  עם  אך   .

בספרות ההלכה, מובאת ביקורת חריפה, על יחיד הנמנע מלומר הזכרת נשמות בשנה הראשונה, ויש שכתבו 

ואם   נהג רע, שלא להזכיר נשמות בשנה הראשונה, ואין לו שום יסוד...על כך את הדברים הבאים: "הוא מ

... ואדרבה אז צריכים יותר לרחמים להזכירם ולהתפלל בעדם בבית לא יעשה כן הרי הוא גוזל את המתים

הכנסת, וטעמם למנוע מזה הן טעמים לפגם... בלי שום טעם וריח, על כן בודאי צריכים זה בתוך י"ב חודש 

ביותר שאז דנין את הנפטר וזה פשוט וברור, וגם ידעתי מאבותינו ורבותינו הגאונים והקדושים, שאמרו 

 )ראו בהרחבה ב'פני ברוך', עמ' תיג, הערה לא(.ת בתוך י"ב חודש גם כן והקפידו על ככה מאוד..." להזכיר נשמו

 

 

ב"יזכור" זה בנתינת הצדקהלזכור שג.   ר התועלת בהזכרת נשמות הוא קעי  :לעילוי נשמה  עיקר התועלת 

לשלם את הצדקה שנדר בעת   מצוהש  ולכן מובא להלכה,  ת קרובינו.לעילוי נשמעל ידינו  בנתינת הצדקה  

 רבי ישראל איסרלן ,  אשכנז במאה החמש עשרהעל אחד מגדולי    וכך גם העידו    מיד למחרתו.הזכרת הנשמות  

לעילוי נשמת קרוביו בעת אמירת   עד שלא שילם מה שנדרשלא טעם מאומה ביום שלאחר הרגל,      ,)"תרומת הדשן"(

ועניין זה מובא לרוב ש"הצדקה שנותנים החיים בעד המתים, יש בהם תועלת למתים, ומכל שכן   ."יזכור"

 (.תיד, יז, הערה לד :  )'פני ברוך', עמ' תט, הערה ו". שהבן והבת מקדישים לשמם שהוא זכות להם

 

ותפילת אל מלא תפילת אל מלא רחמים נתקנה לשליח הציבור    ?חייבים מניין  "אל מלא רחמים"לאמירת  ד.  

- חובר כנראה בשנות הפרעות ת"ח  "אל מלא רחמים"נוסח  רחמים נאמרת גם בעלייה לקבר וגם באזכרות.  

גם   אל מלא רחמיםניתן לומר  למעשה,  (, על ידי הרב יחיאל מיכל מקהילת נמירוב בפולין.  1648-1649ת"ט )

 מניין עשרה.  אם אין 
 

כנפי השכינה"   עללומר: "פיד וקלהבנוסח אל מלא רחמים, יש    מדוע אין לומר: "תחת כנפי השכינה"?ה.  

: , מגדולי רבני אשכנז במאה השבע עשרהוכתב על כך השל"הכנפי השכינה".    לא לומר את הנוסח "תחתו

 ... חס ושלום, שהוא מורידו   ,סכנה לנשמת המת , מפני שהוא  'תחת כנפי השכינה'ר בהזכרות נשמות  מ"אין לו

ילקוט יוסף, סימן לב, ב, בהערה(.  פני ברוך, עמ' תי, ו, הערה, יג, ו)אלא יאמר למעלה מכנפי השכינה"    וטובה שתיקתם מדיבורם...

   .ומחזורי "קורן"בא במחזורי "רינת ישראל" כמו, כנפי השכינה"על לכן, וודאי שהנוסח הראוי הוא: "

 

 .מיכאלשבת שלום ומבורך,     
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 ברכה שצביקה וקסמן בירך בחג המשק   -? מה זו קהילה
 

 . שמתלכדים סביב רעיונות משותפים - קהילה זו קבוצה של אנשים
 .והבנה שכולם בכל זאת שייכים שונות גדולה בין הפרטים ו קהילה ז

 .לתת כתף לכולם ולא רק לחבר מיוחד ,ח בשמחה של כל אחדו קהילה זה לשמ
לשפוט את הדברים לגופם ולא את מי  , קהילה זה להקדים שלום בחיוך גם אם לא מסכימים

 .שאותם אומרים
 . קהילה זה סוג של הרגשת לכידות

 . קהילה זו רוח של נתינה והתנדבות
 לתת מחוזקותך ולכבד את חוזקות זולתך. ,  יצירה שכולם חייבים לעבוד ולשמור שתהיה חזקה קהילה זו  

 . ישוב ציוני דתי מסוג קיבוץ בארץ ישראל היקרה ,  שנה   75אנחנו חוגגים היום    - קהילת שלוחות היקרה  
 .הדלוג  ה דלבצמיחה מרשימה שג ,מגוונת ,קהילה חזקה

 

להבין את המורכבות של רב דוריות  , גם לכבדלשמוע אבל  ,לחלוק ,מאחל לנו שנדע להקשיב 
בתרבות  ,לפרוח בכלכלה ובעסקים, בחינוך, לתת מקום לכל אחד ללמוד וללמד, ניותורב גו 

 .ליםו מות הגדו לובמספר הילדים וכמובן להגשים את כל הח
 

לכל המתנדבים הנפלאים  ו הועדות    , הפעילויות   , למנהלי הענפים   , תודה לכל העוסקים בצרכי הקהילה 
 וכמובן לכל אלה שבהגה אוחזים ובעיקר בעיקר לכל הקהילה הנפלאה והמגוונת שלנו.    ת ובוועדו   ם תי בצוו 

 

 צביקה וקסמן.  -  םכמזל טוב לכול
 
 
 
 
 

 מידע תרבות 
 

הנות ממופע מקפיץ  י אוכל עם ילדי רשפים ושלפים, להתכנסנו בחדר הביום חמישי האחרון, 
 "שקטק". היה מהנה ביותר! 

 עזרה בארגון האירוע לטובת הילדים, ולחיים אוזן על ארוחת הערב.  התודה למועצה על 
 

 
 פתיחת הקיץ בבריכה!   -ולאירוע הבא 
 , (26.6) , ז' תמוזביום שני יתקיים אי"ה 

 בבריכה.   16:00בשעה  
 מתנפחים לגילאים השונים, מוזיקה והרבה כיף! 

 

 

            
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 שמיר ואמיתי.   
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  חינוך וקהילה נפגשו
 

שבו עסקנו בהיבטים    ,במעגלי שיח שסיכמו את חודש החינוךלפני כשבוע וחצי הזמנו את הציבור להשתתף  
משתתפים, חלקם הורים במערכת החינוך    60שונים של החינוך בקהילה שלנו. למעגלי השיח הגיעו מעל  

לילדים שכבר בגרו מזמן. מטרת הערב הייתה לאפשר שיח פתוח ומשמעותי שיגביר  וחלקם חברי קהילה  
את תחושת השותפות והאחריות שלנו בקהילה על חינוך ילדנו ובנוסף, יהווה מצע עבודה לוועדת חינוך  

 ויביא בהמשך לפעולות לשיפור וחיזוק מערכת החינוך. 
חו הרב מיכאל, נחמה שפילמן ורעיה פורת,  לאחר פתיחה קצרה התחלקנו לשלושה מעגלי שיח אותם הנ

 שתיהן נשות מקצוע מטעם המועצה המלוות את מערכות החינוך החברתי בישובים.  
 רעיה מלווה את המערכת שלנו בשגרה השוטפת.

 -  נושאי המעגלים היו

  .שוטטות, מוגנות והמרחב הפתוח •
 . חינוך בקהילה דתית •
 . פיתוח שייכות ושותפות בקהילה •

 

 עולה.                                              פקווה. תאב, כ: כת"פפי מודל - קיים שיח עלבמעגלים הת

כאשר ההנחיה המקדימה הייתה סבב בין כלל הנוכחים ללא התייחסות, כך שהתאפשר באמת להגיד 
 .ת או ביקורתיו/מה מרגישים ומה החוויה של כל אחד מהא.נשים, ללא שיפוטיות ו 

 

 - הדברים שעלו בערב זהעיקרי  
 

והמרחב הפתוח מוגנות  היו תחושת טשטוש   -  שוטטות,  במעגל  המרכזיים שעלו  והכאבים  החששות 
ולמרחב המשפחתי בין הבית למרחב בחוץ  הילד   תשלעיתים קרובות מתנגש   , הגבולות  עם הצורך של 

ם קרובות במרחב  הפרטי להיות חלק מהקבוצה "המשוטטת" בחוץ, שאלת הנוכחות ההורית החסרה לעיתי
יודעים מה מתרחש   שבו הילדים שלנו מסתובבים ומשחקים )בעיקר עלה בשבתות(, תהינו האם אנחנו 

 מפגש של הילדים מחוץ לבית )בהסעות, בזולות, במגרש וכד'(.  הבנקודות 
עלתה תחושה של קושי שלנו כהורים לשתף אחד את השני בבעיות ואתגרים מתוך חשש לפגוע, לתייג או  

 עלה גם הצורך לראות את "הילדים השקופים" בקבוצה. ר תחושת שיפוטיות.ליצו
איך להגביר נוכחות ופעילות הורית    -מחשבות שעלו כהצעות לפעולה מתוך החוסן הקהילתי הקיים היו  

בזמנים "הבעייתיים", ועלה רצון להמשיך ולקיים מפגשי הורים ליצירת שיח משתף ושומר. הצענו גם לקיים  
 ם מונחים שיעזרו לנו לקבל כלים ולייצר יחד מקום בטוח לשיתוף ופעולה שלנו כהורים.מפגשי הורי

 

האתגרים שעלו היו הרצון בשיתוף הילדים והילדות שלנו באופן פעיל בבית הכנסת   -  חינוך בקהילה דתית
ח ובתפילות, האתגר הקהילתי והחברתי שנוצר מתוך החלוקה בין המניינים בשבת, הרצון להגברת השי

הכנסת  בבית  הולמת  דתית  ובנראות  בכבוד  לילדינו  המבוגרים  של  האישית  הדוגמא  בקהילה,  הרוחני 
ברוח   שינוי  לייצר  בקהילה  הטובים  האנשים  בכוח  מאמינים  זה  במעגל  המשתתפים  הציבורי.  ובמרחב 

תורה, העצמת מקומן של   לימוד  רוחניות של  קיום שגרות  אישית,  דוגמא  ת  נשים בביהובאווירה מתוך 
 הכנסת והכל מתוך אהבה וביטחון בדרך ובחינוך שלנו. 

 

ופתוח שאלנו את עצמנו איך לגרום לילדים שלנו להרגיש    ןבסבב כ  -   פיתוח שייכות ושותפות בקהילה
משמעות,   -  שייכים ולרצות להיות חלק מהקהילה גם בעתיד. עסקנו  ברצון לפתח ולטפח את מדד ה"ממ"ש"

מחויבות, שייכות. עלה הרצון להגביר את העשייה בקהילה שמעודדת רגישות חברתית רב דורית, עזרה 
הדדית ומייצרת תחושה של קהילה אחת גדולה. ובנוסף, איך משנים את הנרטיב של "בשלוחות אין כסף 

 ולא מספיק דתיים" ומתמקדים בראיית החוזקות והטוב שקיים כאן.  
 

יצאנו לנקודות האור והתקווה ושמענו על גאווה גדולה בקהילה. אהבת האדם, טקסים ומסורות מתוך הכאב  
מלאים   מפגשים מרתקים, שבילים  דורית המזמנת  רב  בחברה  חיים  ונוער משובח,  טוב  חינוך  ערכיים, 

 בילדים. העתיד שהבטיחו לנו קורה עכשיו גם אם אנחנו חווים כאבי גדילה.
ולחזק נרטיב  בתים מארחים,   כדי לשנות  לכלול  שיכולה  עשייה קהילתית  דרושה  את תחושת השייכות 

משפחות מאמצות, פעילויות רב דוריות, ערבי שיח בנושאים שונים, שימור מסורות ובעיקר הבנה ואמונה 
 שצריך כפר שלם לגדל ילד ויש לנו את זה. אנחנו יכולים.

 

במשמע בוודאי  מבחינים  כאן  עד  שהגיעו  הקריאה  לכלל  מיטיבי  הזה,  לערב  שהייתה  גדולה  המאוד  ות 
 המשתתפים ובוודאי לנו כוועדת חינוך. 

ההיענות הגדולה של הציבור יצרה מעגלים פוריים מאוד והקול המשותף שחזר בשלושתם הוא ההבנה  
שיש פה בשלוחות המון דברים טובים שכבר קורים, ושיש לנו קהילה אכפתית ופועלת, שלוקחת אחריות 

 . זה הסיפור שנרצה להמשיך לספר לעצמינו ולילדינו. על כל חבריה
 

זהו סיכום הערב אך לא סיכומה של עשייה כי אם התחלה בלבד. בישיבות הקרובות של וועדת חינוך נמשיך  
ונעסוק בנושאים האלו ונוציא דברים אל הפועל בתקווה להמשך שיתוף פעולה פורה. מתוך הדברים שעלו 

 עוניין להמשיך לקדם ולקחת חלק בעשייה הקהילתית.במעגלים אנו קוראים למי שמ
         

 . ורד כהן, הלנה רביץ, אבי שכטר, זאק גרבר ונטע בוקובסקי  -  נתלי וחברי הועדה       
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 מהמרפאה 
 

 11-16.6 - שעות פתיחת המרפאה בשבוע של

 
 זו השנה החמישית לה זוכים בוגרי הגן בפרוייקט של הכללית.    - ' הכנה לכיתה א'  6פרוייקט 'גיל  

 

בעזרת   הסבר על קבוצות המזון   קיבלוילדי גן שלוחות.    34ביום שלישי קיימנו יום בו השתתפו  
משחקים ע"י אורה, אכלו ארוחת בוקר עשירה המורכבת מכל אבות המזון והכינו לעצמם כריך 

פעילות גופנית עם לימור רותם והשתתפו  מ ו נהנבריא לביה"ס. לאחר סיפור על קריוס ובקטוס 
 בהצגה מקסימה ע"י שחקן מקצועי בנושא הבריאות.  

 

 ות מהכללית.  לסיום הצטלמו תמונת מחזור למזכרת וקיבלו מתנ
 

 לכללית ולאורה כמובן.  ,תודה רבה לצוות הגננות והגיל הרך על שיתוף פעולה פורה
 

 שנה הבאה. בנתראה 
 חגית ו.   -שבת שלום 

 

 
 
 

  שיניים ה ממרפאת 
 

המשכתי לעבוד   פרש לגמלאות בסוף דצמבר אשתקד, ,רופא השיניים  ,מאז שדר' פישר
 במרפאתנו כשיננית, במתכונת של פעם בשבוע. 

 

מרכז ועדת בריאות, בתמיכה של מנהל הקהילה, בדקו ביחד איתי את הנתונים הרלוונטיים, 
ודייקנו את המתכונת שתאפשר לי לעבוד בשלוחות כשיננית לטובת הציבור, תוך הקפדה לא  

 ליצור גירעון בתקציב.
 

 מאוזנת ולשביעות רצון המטופלים וההנהלה.  ההייתן עד לא מכבר, הפעילות אכ
 לצערי הגדול, בשבוע שעבר ארעה תקלה בסקשן. מדובר במיכון שהוא הכרחי לעבודתי.

 מבירור ראשוני מסתמן שלא ניתן לתקן את התקלה וכי רכישת ציוד חדש או אפילו משומש,
 רעון משמעותי בתקציב.י לא יתאפשר מבלי לגרום לג

 

התורים שתואמו לשבוע הנוכחי בוטלו, ובינתיים יוסי יעיש ואני בוחנים אפשרויות שונות ויצירתיות,  
 על מנת לתת מענה לציבור המטופלים ככל שיתאפשר. 

 

 כמובן, נפרסם עדכון לציבור כשהתמונה תתבהר ונדע לאן פנינו. 
     

 .שיננית   -ג'ודי פולסטר  איחולי בריאות איתנה,   
  

 
 קבלת רופא  קבלת אחות  בדיקות דם 

 קבלת קהל 
 מזכירה 

 טיפת חלב 

  א'
11:30-12:30 
14:30-15:30 

 8:00-9:00  

  8:00-9:00 11:00-13:30 10:00-14:00 7:15-8:10 ב'

   10:00-11:30  ג'
7:30-11:30 

 (בתאום עם אורה)

 ד'
7:30-8:10 

10:00-12:30 
13:00-16:00 

13:30-16:00   

  8:00-9:00  10:30-14:00  'ה

  8:00-9:00 8:30-10:30 8:30-12:30  ו'
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 עדכון בתחום שיוך הדירות 
 

 . התחילה העבודה על הכנת התיקים לרמ"י 
לבקשת החברים מצורף הנוסח הסופי    בהמשך נדווח באופן מפורט יותר לגבי תוכנית העבודה. 

 שהועבר זמן קצר לפני הקלפי. 
 שי גרוסמן.            

 
 

                                                                           מעבר לחלופת שיוך קניינית החלטה בעניין  
 ובהתייחס גם לשיוך פירות נכסים ללא שינוי החלטה זו 

 

 .ועדכון כללי השיוך שהתקבלו בהתאם דירותהבשיוך  )קניינית( אישור מעבר לחלופה הישירה .1

יממן .2 הוותיקים   שיבולת  בקרן  המופקדים  הכספים  מתוך  הקיבוץ  החברים  בגין  השיוך  עלויות                    את 

  של  יורשיהם  עבור  וכן) מי שהתקבלו לחברות לפני היום הקובע לשיוך דירות של קיבוץ שלוחות  -)קרי  

דירות  , הזכאים לשיוך  הקיבוץ   חברי  ובעודם  השיוך  בטרם  לעולמם   והלכו  הקובע ביום  חברים   שהיו  מי

 לפי החלטות הקיבוץ, באופן הבא:

 (מהשומה  3.75%גובה  ב תשלום  -)נכון ליום קבלת החלטה זו    במלואו"י  לרמהראשוני   התשלום 2.1

,  כאמור זכאי לכל לתשלום"ר( מ 160 עד של זכויות על) המינימאלית את המע"מ על היתרה כןו

 קיבוע עלות המקרקעין. לשם  וזאת

לרשות  היתרת   2.2 ישראלתשלומים  זכויות מקרקעי  יורשיהם או  הוותיקים   חבריםה בגין שיוך 

 מ"ר בלבד(, וזאת עם קבלת הוראות תשלום מרמ"י. 160התאם להחלטות רמ"י )עד ב

ישמש לתשלומי   -לעיל    2.2הסכום הנותר בקרן שיבולת לאחר ביצוע התשלומים כאמור בסעיף   2.3

. היתרה בקרן  בלבד  הריקים  המגרשיםבגין  המיסים אותם יידרש הקיבוץ לשלם בתהליך השיוך  

 תשמש כמקור לתשלום הסדר הבנים.  -לאחר תשלום זה 

כל המיסים בגין מגרשי החברים הוותיקים ויורשיהם וכן כל התשלומים בגין רכישת    :הבהרה

 להלן.  5מ"ר ישולמו על ידם כאמור בסעיף  160-זכויות מעבר ל

כן מובהר כי מחויבות הקיבוץ להסדר הבנים עומדת בעינה עד פירעונה המלא בהתאם להחלטה 

 רעונה.בחוברת השינוי והקיבוץ יפעל להגדרת המקורות לפי 

לטובת תשלום דמי ההיוון לרמ"י בגין המגרשים הריקים, ייקח הקיבוץ הלוואה ייעודית, אותה ייפרע   .3

 .מגרשים  אותם בגיןמתוך הכספים שייגבו מנקלטים עתידיים 

לעיל, בגין מגרשי החברים הוותיקים או    2.1-2.3ככל שיוותר חוב לטובת התשלומים כמפורט בסעיפים   .4

 התשלום יתבצע על ידי הקיבוץ.   - יורשיהם

מובהר כי למעט דמי ההיוון לרמ"י, בגין מגרשי החברים הוותיקים אשר ישולמו ע"י הקיבוץ כאמור   .5

שיחולו בקשר עם מגרשי החברים בשל   מיםהתשלושאר   כל  -   "ר(מ  160  עד  של   זכויות  על)בהחלטה זו  

  על ידי החברים   ישולמו  - טלים ואגרות  , הימיסוי מקרקעיןתשלומי    ועקב הליך שיוך הדירות, לרבות

 במקרה של פטירת החבר לפני השלמת השיוך(. יורשיםעצמם )או ה

 רגיל.   רובב תאושר בהחלטת האסיפההחלטה זו  .6
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 מן המזכירות 
 

 2022-דו"ח תמחירי מרוכז לתקציב קהילה ל .1
 

 . 2022צביקה הציג את סיכום תמחיר הקהילה לשנת  .1
לניהול הוצגו מקורות   .2 גם ממעבר  בגיל הרך הנובע  הוצג שנוי משמעותי  ושימושים, במסגרתו 

 המערכת כאגודת חינוך. 
במספר ענפי קהילה אשר סיימו במאזן    2022בנוסף, הוצגו מגמות מרכזיות בביצוע בשנת עבודה   .3

 חיובי משמעותי. 
כ .4 של  ביתרה  הסתיים  קהילה  תקציב  כאשר  לביצוע,  ביחס  תוכנית  סיכום                  ,אש"ח  500-הוצג 

 טוב יותר ביחס לתכנון. 
  החלטה:

מנהל   .א עבודת  את  מברכת  מבחינה  ההמזכירות  והדוקה  סדורה  עבודה  על  הקהילה  וענפי  קהילה 
 . 2022תקציבית לשנת 

 להצגה באסיפה. 2022את העברת הצגת דו"ח תמחירי לתקציב קהילה  תהמזכירות מאשר .ב
 

 2022-דו"ח תמחירי מרוכז לתקציב עסקים ל .2
 

 . 2022רותם הציגה את סיכום תמחיר העסקים לשנת  .1
הוצגו תוצאות טובות מאוד בגד"ש, נבחנת שותפות במדגה  -ניתנה סקירה על ענפי החקלאות  .2

 ומבוצעת עבודה אסטרטגית בנושא המטעים ובנושאים נוספים. ובהודים,  
 . 2022הוצגו תוצאות יופ"י מוצרים ומפעלי יופ"י ותוצאות כוללות לכלל הפעילות העסקית לשנת  .3

  החלטה:
מבחינה   .א והדוקה  סדורה  עבודה  על  והעסקים  העסקית  המנהלת  עבודת  את  מברכת  המזכירות 

 . 2022תקציבית לשנת 
 להצגה באסיפה. 2022את העברת הצגת דו"ח תמחירי לתקציב עסקים  תהמזכירות מאשר .ב

 

 מוזמן מוטי תורן כנציג ועדת בריאות  -הצעה בנושא איחוד מרפאות  .3
 

 הוצגה הצעת צוות בריאות בנושא איחוד מרפאות בין רשפים ושלוחות.      
  החלטה:

 הדרכים לשיפור ביצועי המרפאה. המזכירות מברכת את ועדת בריאות על בחינת  .א
 בשלב זה המזכירות מאשרת את בדיקה הנושא אל מול מחוז קופת חולים כללית בלבד.  .ב

לאחר מכן הנושא יחזור לדיון במזכירות לבחינת המשך התהליך. בדיון זה יוצגו המשמעויות לאחר  
 הבהרות מן המחוז.  קבלת

 

 אישור סדר יום לאסיפה  .4
 . מעבר למונים דיגיטלים -חשמל  ימונ .1
   .2022-דו"ח תמחירי מרוכז לתקציב קהילה ל .2
   . 2022-דו"ח תמחירי מרוכז לתקציב עסקים ל .3

 המזכירות מאשרת את סדר היום לאסיפה הקרובה. החלטה:    
 .יו"ר המזכירות, בשם חברי המזכירות -אורן גל               

 
 אסיפת חברים  

 תתקיים אי"ה  

 (  11.6.2023ביום ראשון, כ"ב בסיון תשפ"ג )

 בזום סיפה תתקיים  הא -  20:30בשעה 
 

 .חברים המעוניינים להשתתף באופן פיזי מתבקשים לעדכן את רפי אלון 
 

 https://us02web.zoom.us/j/81184782711 -  להלן הקישור ל"זום" 
 

 סדר יום לאסיפת חברים 
 

 השקעה מחלק חשמל.אישור  .1

 אישור באסיפה.    מוזמן: בועז אריאלי. •
 

 קהילה. - 2022סיכום תמחירי  .2

 מציגים צביקה וקסמן, עמית פרץ. •
 

 עסקים. - 2022סיכום תמחירי  .3
 מציגים: רותם שכטר, עמית פרץ. •

 הנהלת האסיפה. -מוזמנים            

 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fus02web.zoom.us%2Fj%2F81184782711&data=05%7C01%7C%7Cc08c04db674547fdb2a308db5a97007f%7C437e7a91eb6043ca8fb00078099005aa%7C0%7C0%7C638203376820607686%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=BP9Zo2CSmYLRPrpvYFePs1CEt%2FUVm0bP%2FBbdaTo2Fp0%3D&reserved=0
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 ביטוח 
  

מסיים רפי בן אבי את  לאחר עשרות שנים בטיפול וקידום נושא הביטוח בשלוחות ,בימים אלו 
 תפקידו לבקשתו.  

במסירות רבה ובנועם תוך יצירת קשרים משמעותיים בעולם    , רפי מילא את התפקיד במקצועיות 
    על כך.   ו הביטוח. אנו מודים לרפי על פועלו במשך השנים, וב"ה נמצא את ההזדמנות להוקיר אות 

ומותאמת   מצומצמת   , את רפי יחליף דני מאירפלד. עם החילוף נערכה הגדרת תפקיד מחודשת 
 לאורח החיים המשתנה בשלוחות ובהתאם למקובל היום ברוב הקיבוצים. 

חלק מהאחריות תועבר למנהלי הענפים/פעילויות וטיפול בענייניי ביטוח פרטי )שלא נכלל  
  ברו לאחריות החברים.ות. בהגדרת הביטוח של שלוחות( יוע

 אנו מאחלות לדני הצלחה בתפקיד החשוב.  
       .bituach@shluhot.comמייל  .0537159908פרטי תקשורת עם דני בנושא ביטוח: נייד 

 

 רננה ורותם.                                                                                 
 
 

 משולחנה של מרכזת המשק 
 

אנו רואים פוטנציאל גדול בענף   2023כפי שהצגנו בתוכנית המשק לשנת  - מתכת שלוחות 
ביכולת של הענף להתפתח ולצמוח ולהפוך לענף מרכזי בכלכלת שלוחות. ברם, בכדי  ,המתכת

שנוכל להגיע לצמיחה המיוחלת שתוביל לרווחיות גדולה יותר אנו נצטרך להשקיע ולפתח את  
הצפיפות וחוסר במרחב תפעולי. כפי שהתחייבנו  ,ניםהמקום בעיקר בשל המבנה והציוד היש

ביחד עם עמית פורשר ועמית פרץ   2023בתוכנית העבודה דייקנו את התוכנית הכלכלית לשנת 
כלכלית קיימה דיון על הענף וקבלה מספר  ההנהלה  ה , ₪. בנוסף 600,000  והיא עומדת על כ

₪   400,000של כ  ( בהיקף2022. אישור השקעה )שאושרה ולא בוצעה בשנת 1החלטות: 
. הקמת הנהלה  2דבר שישדרג את הנראות ואת היכולת התפעולית של הענף.  ,ברחבת אספלט

. השלמת תוכנית אסטרטגית  4. גיוס מנהל תפעול. )מקודם בימים אלו ע"י עמית ורננה(  3לענף.  
 רב שנתית. זה המקום להודות לעמית ולעובדי הענף על המסירות המקצועיות והאמונה בדרך.  

 

רפי אלון יו"ר יופ"י,  -כלכלית אישרה את הרכב הנהלת יופ"י: יוסי קנר ההנהלה  ה -  הנהלת יופ"י 
מנהל   -יורם רותם מרכזת משק,   - רותם שכטר יו"ר קיבוץ, -שי גרוסמן מנהל כספים יופ"י,  -

דירקטורים חיצוניים: רפי כפרי   2. ודניאל כץ דירקטורים פנימיים: ג'ודי פולסטר  2 .כספים קיבוץ
 כלכלית מודה להנהלה היוצאת ומאחלת בהצלה להנהלה החדשה. ההנהלה  ה. ומוטי קרן 

  

לאור ההתפתחויות האזוריות וההשפעה    , בשנה האחרונה אנו עסוקים בבדיקת הענף   - ענף המטע  
ה בגידול הלולבים והרווחיות  באיכות וברווחיות הפרי ועלי   משמעותית שלהם על הענף שלנו, ירידה  

ביחד עם עמית פרץ ביצענו בדיקה של כל הכרטיסיות והחשבוניות של הענף בהנהלת    , בהם. בנוסף 
חשבונות ומצאנו שבשל שיטת החישוב שהונהגה בשלוחות ע"י דחיה של הכנסות והוצאות לשנה  ה 

 ביל לגירעון של  דבר שהו   , בסיום הגדיד התחשבנות סופית לכל גדיד בנפרד   ה העוקבת ,לא בוצע 
והגירעון הוא מגדיד    מאוזנת   שנה הייתה    2022)בפועל    2022מיליון ₪ שהושט על שנת    1.7  כ 

בשפעה    דונם של מטע מג'הול   200כלכלית קיבלה החלטה להעביר  ה הנהלה  ה (.  2021ו   2020
הוקם צוות אד הוק לבחינת    , לטיפול של קיבוץ מירב ובכך להקטין את ההפסדים הצפויים. בנוסף 

כלכלית  ה המשך ואופי הגידול ובחינה של הרחבת גידול הלולבים. הצוות יגיש את מסקנותיו להנהלה  
 )אוקטובר(.     2023בחודשים הקרובים בכדי שנוכל לקבל החלטה מושכלת בסוף גדיד  

 

דונם של   10( )בקרבת בית הקברות 5בחודש האחרון שתלנו בחלקה  - חדש בגד"ש  גידול
הדסים בפעילות משותפת עם הלל קדרון )חקלאי ואגרנום מהדרום(. שיווק ההדסים מהחלקה  

 יחל רק עבור סוכות תשפ"ה.  
 

בעבר כתבתי על מחלק החשמל, תפקידו ועל הצורך לעמוד   -פרויקט מניה   - מחלק חשמל  
סימנו לנו למטרה את   2023בתוכנית העבודה לשנת    ,באמות המידה של רשות החשמל. בנוסף 

השדרוג של ניהול המחלק וטיפול בפחת. לחלק הראשון )כזכור( גייסנו את בועז אריאלי לעזרה 
להכניס מונים משדרים לכל הצרכנים ולבנות   אנו מעוניינים בניהול המחלק. לטיפול בנושא הפחת  

כלכלית ההנושא נדון ואושר בהנהלה   עץ מונים שיעזור לנו לנהל את המערכת בצורה מיטבית. 
 פה הועלתה בקהילנט. יס ובאסיפה הקרובה הוא יוצג ויבוא לאישורה. מצגת הסבר לקראת הא

 

 

mailto:bituach@shluhot.com
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בשבוע שעבר פרסמה המנהלת הודעה בדבר חפצים פרטיים המאוחסנים    - הבהרה    -  מענף מבנים 

 במבנים השייכים לקהילה/עסק. צביקה ואני קבלנו ביקורת עקיפה על הכתוב.  
אנחנו שבים ומזכירים שנושא הסדרת השימוש במבנים של העסק/קהילה לשימוש פרטי  

להסדיר אותו הן בשימוש  )אחסנה/עסק/תחביב( עלה מספר פעמים בשנים האחרונות כנושא שיש  
 חשמל ומים. עם הקמת מנהלת המבנים נדרשנו גם למשימה זו.    , והן בעלויות ארנונה, שכ"ד 

ואומדן עלויות ולאחריו התקיימו שיחות עם החברות.ים. עם חלקם    י בשלב הראשון התבצע מיפוי 
מטרה  יותר משיחה אחת בניסיון לבחון את הפעילות המתבצעת וההשלכות על הקהילה/עסק ב 

 להגיע לעמק השווה. 
 

 בשבוע  שעבר חגגנו ברוב עם את חג המשק.   - חג המשק

 תודה למארגנות ולמארגנים על חוויה מרגשת.  
 ה שכטר על תהלוכת הטרקטורים והכלים החקלאיים מראשית הקיבוץ.  'תודה לאברמל

 תודה לקהילת שלוחות שבאה לחגוג יחד.  
 

   - קראתי באירוע מצרפת את הברכה ש
 

את  י ציונות והגשמה נענו לקר ,אמונה ,שנה חבורת נערות ונערים חדורי מוטיבציה 75לפני 
 התנועה לחזק את הישובים בסביבה ותקעו כאן יתד באדמת אשרפיה הצחיחה. 

התקפות של  , הם נלחמו והתמודדו עם מזג אויר קיצוני, אדמה קשה ת וסיזיפי בעשייה הרואית 
 . פורעים ערבים, דלות משאבים והקימו בית לתפארת

 הייתה בהם שמחה ואמונה בבניינה של הארץ.  
הלכה  גדלה ו במשך השנים השרשרת   .היווה את החולייה הראשונה בשרשרת םהמייסדי דור 

נוספו חברות וחברים, גרעיני נח"ל, חברת נוער, עולות ועולים  ולמעשה ההתיישבות והיצירה 
  המדהים DNA כל אלו יצרו את ה .חדשים, בני ובנות משק שהחליטו להקים את ביתם בשלוחות

 של שלוחות.  
עמדות   ,, חברה רב דורית עם מגוון דעותורחבפס אנושי גדול י הינו פסקיבוץ שלוחות  ,היום

וכדרך היא אינה   ,תשעסוקה בעיצוב מחדש של דרך חיים משותפ  . חברהובטח גם חלומות
 לכל אחת ואחד מאיתנו יש בה מקום ותפקיד משמעותי.  ו  סטטית אלא נעה ומתקדמת

 

העובדות והעובדים בענפים השונים אני רוצה לנצל את ההזדמנות להודות ולהוקיר את כל 
   ,לקמים קמות עם שחר .במשק ובקהילה המגשימות ומגשימים את העשייה הלכה למעשה

מטע. לעובדי המדגה שנכנסים לבריכות גם בלילות של  בגד"ש וברפת, עבודה בל  בכל עונה
גזר  לעובדי ועובדות ה .גשם עז. לעובדי ההודים והפטם שעבודתם נעה במחזוריות של מדגר

במבנה לא  ,לעובדי המתכת שגם בחום הגדול של אוגוסט .והגזרונים שהפכו אותנו למותג
ממשיכים בשגרת יצור ברוכה. לעובדי המוסך ומוסך הטרקטורים שנותנים שירות   ,מקורר

לענף   שהפכו חלום למפעל חינוכי וציוני גדול. "קיץ בקיבוץ" מקצועי ואמין בכל זמן ומקום. ל
  והמחשוב חשבונות, המים, התקשורתה הנהלת  לעובדי ועובדות ה,המבנים שיסדנו השנ

גיל הרך,  מרכולית, ל ענפיה:  שתומכים בעשייה דרך עבודתם. לעובדי ועובדות הקהילה על של
  , פינת חי, ספריה, בית כנסת, נוי מחסן /שלישי, חשמליה, מכבסההגיל ה, בריאות ו חברתי  חינוך
תודה לכן ולכם,   -נהלות חברות וחברי ועדות והל ,התפקידיםלממלאי  ,ליזמים וליזמיות .ובניין 

 בעבודתכם אתם מיישמים את חזון ההגשמה וההתיישבות.
 

שנמשיך את המעשה    , אברך את עצמנו שנזכה להמשיך את השרשרת עוד דורת רבים   , לסיום 
, שנדע בשיתוף, בהידברות ובאמונה להתאים את עצמנו לשינויי הדרך.  הציוני של יצירה והתיישבות 

 ותוססת.    , אכפתית חמה, תומכת רב דורית,  להתחדש ולצמוח ולשמור על קהילה    , שנמשיך לקלוט 
 

 חג משק שמח.    -גני האירוע תודה למארגנות ומאר
     

   רותם שכטר.  -שבת שלום                        
       

 
 

 םשלו - בתש   
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 שלום לכולם,
 

ניתן למדוד את עוצמתה של תנועה במוסדות הרוח שלה לא פחות מאשר  - עוצמה נשית רוחנית
בכנס המדרשות המתגייסות של בעשייתה החומרית. בסופו של השבוע שעבר חשתי בעוצמה זו 

 האגף הביטחוני חברתי במשרד הביטחון. 
 

צי"ב , במדרשת עין הנעשרים וחמש שנים לגרעין הראשון של בנות מדרשה הכנס הוקדש השנה לציון 
ומדרשת לינדנבאום. השתתפתי ברב שיח )פאנל( של נשים הנמצאות בעיצומה של עשייה. שיתפנו 

באתגרים ובהישגים של נשים הבוחרות להיות פעילות ומובילות בתחומים שונים: ראשת עיר, מפקדות  
 בכירות בצה"ל, מנכל"ית משרד ממשלתי, מזכ"לית תנועה.  

 

וש והיום משמח עד מאוד שאנחנו חלק ממפעל גדול ומרגש של לפני עשרים וחמש שנה זה היה חיד
מדרשות משרתות שבזכותן נשים צעירות שמקדישות זמן איכותי ויקר ללימוד תורה ולשירות צבאי.  
ישבתי ברב שיח עם פנל של נשים שחולקות את חוכמתן ועשייתן המבורכת, אבל הרגשתי שהדבר 

ת הנשים הצעירות שישבו באולם מכל המדרשות החשוב עוד יותר שמתרחש כאן הן ארבע מאו
 המשרתות, והדרך שהן עוד תלכנה בה. 

חשתי בערב הזה גאה מאוד בנשות החיל המובילות את מוסדות התנועה: הצוותים של מדרשת עין 
הנצי"ב ומדרשת רוני בצהלי. תודה לרב אוהד טהרלב על חלקו המשמעותי בקידום לימוד התורה לנשים  

 "ל. לצד שירות בצה
 

ממשיך להתקדם ולשלוח אדוות. בשבוע שעבר השתתפתי באסיפה שהובילו קיבוץ   מיזם אסיפות העם
כרמים וכפר עציון. היה מעצים וחשוב. במעגלי השיח נאמרו דברים לא קלים. היו שם אנשים מגוש עציון,  

וון וחלוק בדעותיו.  מדרום הר חברון, מקיבוצי האזור, מהישובים הערבים, מירושלים ומהשפלה. ציבור מג
הייתה תחושת העצמה גדולה מעצם המפגש והיכולת להקשיב ולהשמיע פנים אל פנים. נשמע שם קולה  
של תקוה שהרוב הישראלי כמה ויכול ומוכן להתאמץ להגיע להסכמות, ותקווה מעצם העובדה שאנשים 

 התאמצו ויצאו מביתם לשם כך, ממקום הנוחות להרחבת המעגלים. 
אמרו שם תועדו במקצועיות על ידי צוות קואליציית ההסכמות, ויצורפו לחומרים ההולכים  הדברים שנ

 ונאספים ושיפורסמו בסוף התהליך. 
 

(  13.6עם נוספות ביוזמת קיבוצינו: בקבוצת יבנה )יום שלישי, כד בסיון,   - בקרוב צפויות שתי אסיפות 
(. פרטים נוספים יפורסמו באתר הקיבוץ 20:00בשעה  5.7ובשדה אליהו )יום רביעי ערב י"ז בתמוז 

   .  www.facebook.com/kibutz.dati -ובפייסבוק התנועתי   www.kdati.org.il -הדתי 
 

 | בת עמי זיידל  חיזוק חוסנה ולכידותה של קהילה
לשנה זו, והפעם, בבית רימון. שמענו סקירה מרתקת על  7מס  נפגש היום למפגש פורום מנהלי קהילה

תינוקות בבית   30השינויים העוברים על בית רימון, על מגמת הצמיחה וההתפתחות )רק בשנה זו נולדו 
 רימון..! כן ירבו!( על האתגרים וההזדמנויות. 

מות מגוון סטטוסים  ניצן אבירן, ראש אגף כלכלה העביר הרצאה על התפיסה הקוראת לקהילות המקיי
 למצוא דרכים לשיתוף משאבים וכוחות לטובת חיזוק חוסנה ולכידותה של הקהילה כולה.

לאחר מכן ביקרנו בבית הכנסת החדש ושמענו על התהליך הקהילתי שנעשה סביב הקמת המחיצה בין  
 שתי העזרות.

 

בסימן "חידוש השליחות" והוא כנס ההנהגות שיתקיים בעוד כחודש עומד  - עם הפנים לכנס ההנהגות!
מיועד למגוון בעלי התפקידים הקיימים בתוך הקהילה. הוא יעסוק במתח ובפער הקיים בין המצוי לרצוי  

בכנס תתקיימנה הרצאות השראה מטובי המרצים בארץ   ויבקש לשרטט כיווני פעולה עתידיים משותפים.
 .הבאות בשנים שיעזרו לדייק את תפקידה האפשרי של התנועה

 

 מסע פולין | הזמנה להצטרפות
 לוי גבעון ונילי בן ארי מטירת צבי.   -גם בקיץ הקרוב יצא מסע לפולין בהובלת חברי הקיבוץ הדתי 

המסע הוא מסע שורשים על לבה הפועם של יהדות פולין. מסע אל נבכי הנפש שיעסוק גם בזהותנו 
. מקומות  18-24.7ו באב.  -ט תמוז " כ שנים.  1000כאומה, כפרטים ויהודים. מסע לעולם יהודי בן 

יהודה חן   |  yelet@geshertours.co.il 4323383-054אחרונים. הרשמה ופרטים אצל איילת 
zurim.co.il-ychen@ein 

 

ח בסיון תשפ"ג,  " כ - ז " התפנו כמה חדרים בשבת הקיבוץ הדתי בעכו, שבת פר קרח, כ   -   ולמהירי החלטה 
 052-3749310. - . להצטרפות על בסיס מקום פנוי שלחו וואצאפ ל 2023ביוני    16-17

 

 שבת שלום, שרה עברון וחברי המזכירות הפעילה.    

https://www.kdati.org.il/
http://www.facebook.com/kibutz.dati
mailto:yelet@geshertours.co.il
mailto:ychen@ein-zurim.co.il

